
PROTOKÓŁ NR XX/2008 
z sesji Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą 

z dnia 29 lutego 2008 roku 
 

Sesja Rady Miejskiej w nowym Mieście nad Pilicą odbyła się w dniu 29 

lutego 2008 roku w sali konferencyjnej Urzędu Miasta i Gminy w Nowym 

Mieście nad Pilicą i trwała od godz. 10
00

 do godz. 13
50

. 

 

Obradom sesji przewodniczył p. Zbigniew Kacprzyk – Przewodniczący Rady 

Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą. 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Kacprzyk otwierając sesję Rady 

Miejskiej stwierdził na podstawie listy obecności /załącznik nr 1 do niniejszego 

protokołu/ prawomocność obrad. Na sali obecnych było 14 radnych na 

ustawowy skład liczbowy 15 radnych. 

 

W sesji udział wzięli: 
1. Burmistrz Miasta i Gminy   p. Barbara Gąsiorowska 

2. Skarbnik Miasta i Gminy   p. Ewa Bator 

3. Sekretarz Miasta i Gminy   p. Zygmunt Bigos 

4. Radca prawny UMiG    p. Marian Seweryn 

5. Radny Powiatu Grójeckiego   p. Witold Wójcik 

6. Radny Powiatu Grójeckiego   p. Krzysztof Fiks 

7. Kierownik Posterunku Policji   mł. aspirant Janusz Dobrosz 

8. Sołtysi i Przewodniczący Rad Osiedlowych z terenu miasta i gminy Nowe 

Miasto nad Pilicą wg listy obecności /załącznik nr 2 do niniejszego 

protokołu/. 

9. Mieszkańcy miasta i gminy Nowe Miasto nad Pilicą. 
 

PKT 1 
Na sekretarza obrad radny p. Jan Szopa zgłosił kandydaturę radnego p. 

Stanisława Motyla, który wyraził zgodę. W głosowaniu za – 14 na stan 

obecnych 14 radnych sekretarzem obrad został radny p. Stanisław Motyl. 

 

PKT 2 
Przewodniczący Rady Miejskiej. Zbigniew Kacprzyk poinformował, że każdy z 

radnych otrzymał proponowany porządek obrad i zapytał czy są uwagi i wnioski 

co do proponowanego porządku obrad. Uwag i wniosków nie zgłoszono, 

przystąpiono do głosowania nad przyjęciem proponowanego porządku obrad. W 

głosowaniu za – 14 na stan obecnych 14 radnych przyjęto porządek obrad w 

następującym brzmieniu: 

1. Wybór sekretarza obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 



3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

4. Wystąpienia Przewodniczących Stałych Komisji Rady Miejskiej. 

5. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Miasta i Gminy za okres 

międzysesyjny. 

6. Informacje Przewodniczącego Rady Miejskiej. 

7. Informacja w sprawie odbierania i segregowania oraz opłat za odbiór 

śmieci. 

8. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zmian w budżecie miasta i gminy na 2008 rok; 

b) współdziałania z Powiatem Grójeckim przy wspólnej realizacji zadań 
Powiatu z zakresu utrzymania dróg powiatowych; 

c) regulaminu udzielania pomocy materialnej o charakterze socjalnym; 

d) współdziałania z Gminą Regnów przy wspólnej realizacji zadań z zakresu 

budowy wodociągu; 

e) współdziałania z Gminą Cielądz przy wspólnej realizacji zadań z zakresu 

budowy wodociągu; 

f) przyjęcia zasad gospodarowania nieruchomościami gminnymi; 

9. Interpelacje i zapytania. 

10. Wolne wnioski. 

 

PKT 3 
Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że protokół z poprzedniej sesji 

Rady był wyłożony do wglądu w Biurze Rady i zapytał czy zachodzi 

konieczność czytania protokołu czy są uwagi lub wnioski do protokołu. Uwag i 

wniosków nie zgłoszono, przystąpiono do głosowania nad przyjęciem protokołu 

z poprzedniej sesji. W głosowaniu za 14 na stan obecnych 14 radnych protokół z 

poprzedniej sesji został przyjęty. 

 

PKT 4 
Przewodniczący Komisji Gospodarczo – Budżetowej Rady Miejskiej p. Król 

Ignacy poinformował że w okresie międzysesyjnym Komisja odbyła jedno 

posiedzenie w dniu 26 lutego 2008 roku na którym zajmowała się następującymi 

sprawami: 

1. Ocena realizacji ściągalności podatków gminnych za 2007 rok. Umorzenia 

podatkowe ich wpływ na realizację budżetu. 

2. Opiniowanie projektów uchwał przygotowanych na sesję Rady. 

3. Sprawy bieżące kierowane do Komisji.  

 

Umorzenia podatkowe przedstawiła Skarbnik Miasta i Gminy p. Ewa Bator 

informując, że na koniec roku 2007 umorzenia podatkowe były na kwotę 
54 373,50 zł w tym znaczącą pozycją jest SPZOZ kwota 49 599,00 zł. 

Zaległości i odsetki na dzień 31 grudnia 2007 roku ogółem dla wszystkich 

rodzajów podatku wynoszą zaległości – 114 237,45 zł i odsetki 32 017,00 zł. 



Skarbnik Miasta i Gminy p. Ewa Bator poinformowała, że w stosunku do roku 

2006 zaległości podatkowe się zmniejszyły. Ogólnie ściągalność podatkowa jest 

dobra. W stosunku do planowanych dochodów jest nadwyżka w podatku od 

osób prawnych jest to kwota ok. 203 tys. zł , natomiast w podatku od osób 

fizycznych ok. 227 tys. zł. Komisja stwierdziła, że zaległości podatkowe na stan 

31 grudnia 2007 roku nie mają większego wpływu na prawidłową realizację 
budżetu miasta i gminy.  

Skarbnik Miasta i Gminy p. Ewa Bator zapoznała członków Komisji z 

projektem uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta i gminy na 2008 rok 

informując, że zmniejszyły się dochody budżetu o kwotę 102 762,00 zł z tytułu 

zmniejszenia subwencji oświatowej, dochody po zmianach wynoszą 14 307 362 

zł, wydatki zwiększa się o kwotę 6000 zł i wydatki po zmianach wynoszą 
17 071 771 zł. W wyniku powyższych zmian deficyt ulega również zmianom i 

wynosi 2 764 409 zł. Po zapoznaniu się z projektem uchwały Komisja 

pozytywnie zaopiniowała zmiany w budżecie miasta i gminy na 2008 rok. 

Inspektor UMiG p. Tomasz Bogacki przedstawił projekt uchwały w sprawie 

przyjęcia zasad gospodarowaniem zasobem nieruchomości gminnych. Zapoznał 

członków Komisji z zasadami tworzenia zasobów nieruchomości, określenia 

potrzeb tworzenia zasobów gruntowych, nabywaniem nieruchomości, 

zbywaniem nieruchomości. Poinformował, że w tej uchwale jest również zapis o 

wysokości bonifikaty na sprzedaż lokali komunalnych znajdujących się przy ul. 

Ogrodowej 1-8, ul. Bielińskiego 28, ul. Tomaszowskiej 51. Zaproponowana 

bonifikata to 95%. Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w 

przedmiotowej sprawie. Burmistrz Miasta i Gminy p. Barbara Gąsiorowska 

zapoznała członków Komisji z projektami uchwał w następujących sprawach: 

• współdziałania z Powiatem Grójeckim przy wspólnej realizacji zadań 
Powiatu z zakresu utrzymania dróg powiatowych; 

• regulaminu udzielania pomocy materialnej o charakterze socjalnym; 

• współdziałania z Gminą Regnów przy wspólnej realizacji zadań z zakresu 

budowy wodociągu; 

• współdziałania z Gminą Cielądz przy wspólnej realizacji zadań z zakresu 

budowy wodociągu. 

Członkowie komisji pozytywnie zaopiniowały powyższe projekty uchwał. 

Burmistrz Miasta i Gminy p. Barbara Gąsiorowska poinformowała członków 

Komisji o wnioskach na dofinansowanie, które zostaną złożone. Radny p. 

Stanisław Motyl i radny p. Dariusz Dziurowicz poruszyli sprawę opłat za 

wywóz śmieci pytając na jakiej podstawie są różne stawki za wywóz śmieci. W 

tej chwili mieszkańcy osiedla przy ul. Tomaszowskiej płacą stawkę taką jak za 

śmieci nie segregowane, a oni segregują śmieci więc chcieliby wiedzieć jak to 

się ma do rzeczywistości. Na Komisję zostali poproszeni Kierownik ZUK p. 

Zdzisław Misztal oraz księgowa p. Małgorzata Bzinkowska. Stwierdzili że 

umowa została podpisana z Zarządcą i została podpisana od osoby. Więc sprawę 
powinni wyjaśnić z Zarządcą. Poinformowała również, że w każdej chwili 



można się spotkać i porozmawiać oraz uzgodnić pewne kwestie. Ona również 
jest mieszkanką tegoż osiedla i też płaci za śmieci taką samą kwotę jak inni 

mieszkańcy. Kwota taka jest wynikiem wyliczenia ile ton zostało wywiezione z 

osiedla i trochę tego było tj. 300 ton. Na taki wynik duży wpływ ma to, że przy 

remontach mieszkań gruz jest wyrzucany do kontenerów i wtedy taki kontener 

waży odpowiednio więcej. Z powodu wyczerpania tematów posiedzenie 

zakończono. 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej p. Dudek Teresa poinformowała, że w 

okresie międzysesyjnym Komisja odbyła jedno posiedzenie w dniu 27 lutego 

2008 roku, na którym zajmowano się następującymi sprawami: 

1. Ocena realizacji ściągalności podatków gminnych za 2007 rok. 

Umorzenia podatkowe ich wpływ na realizację budżetu. 

2. Opiniowanie projektów uchwał przygotowanych na sesję Rady. 

3. Sprawy bieżące kierowane do Komisji.  

Poinformowała, że PKT 1 i PKT 2 były takie same jak w Komisji Gospodarczo 

– Budżetowej więc nie będzie powtarzała poprzednika natomiast w PKT 3  

radny p. Mirosław Binkiewicz zapytał, czy są przygotowywane jakieś działki do 

sprzedaży, bo zainteresowanie kupnem działek jest i jeżeli są chętni to należy 

wystawić działki do przetargu. Burmistrz Miasta i Gminy odpowiedziała, że są 
przygotowywane działki położone w Domaniewicach. Radny p. Mirosław 

Binkiewicz poruszył sprawę budowę drogi w Nowych Łęgonicach stwierdzając, 

że zasadnym byłoby wybudowanie jednak całej drogi dlatego, że jeżeli udałoby 

się pozyskać środki to jedna droga byłaby już zrobiona kompleksowo. Dlatego 

też prosił p. Burmistrz aby zastanowiła się nad tą sprawą. Burmistrz Miasta i 

Gminy p. Barbara Gąsiorowska odpowiedziała, że w tej chwili poskładane są 
wnioski na dofinansowanie budowy trybu, remontu kuchni w PSP w Nowym 

Mieście nad Pilicą, remontu PSP w Żdżarach i aby pozyskać środki to musimy 

mieć zagwarantowane nasze pieniądze w budżecie i w tym momencie nie można 

tego poprzenosić. Jeżeli jakaś inwestycja nie wyjdzie to wtedy można 

zastanowić się nad tematem. Ona też życzyłaby sobie żeby można było zrobić 
wszystkie drogi w Gminie, wszystkie wodociągi i wiele innych rzeczy bo 

potrzeb jest dużo, a budżet jaki mamy każdy wie. 

 

Przewodniczący Komisji Oświatowo – Społecznej Rady Miejskiej p. Lech 

Staniszewski poinformował, że w okresie międzysesyjnym Komisja odbyła 

jedno posiedzenie w dniu 14 lutego 2008 roku na którym zajmowano się 
następującymi sprawami: 

1. Przegląd Gminnego Wysypiska Śmieci oraz zasady funkcjonowania 

odbioru śmieci w Gminie i dzikie wysypiska śmieci. 

2. Sprawy bieżące kierowane do Komisji. 

Poinformował, że w tym dniu Komisja w pełnym składzie wyjechała w teren 

celem zapoznania się z funkcjonowaniem wysypiska śmieci. Wysypisko 

wykorzystane jest w 50%. Z wysypiska korzystają 4 podmioty tj. Gmina 



Sadkowice, Gmina Błędów, Firma „ALMAX” z Radomia i Nowe Miasto. W 

ocenie Komisji przy takim przyjmowaniu odpadów wysypisko może do 2012 

roku być wykorzystane. W międzyczasie Komisja zapoznała się z odbiorem i 

przewozem odpadów (w tym czasie na wysypisku zostały przyjęte dwa 

samochody. Stwierdzono, że zabezpieczenia samochodów były prawidłowe. 

Oba transporty przewoziły odpady nie segregowane. 

W magazynie odpadów segregowanych znajdowały się odpady z plastiku 

przygotowywane do zbelowania oraz już zbelowany plastik. 

Komisja wybiórczo sprawdziła dzikie wysypiska śmieci i z przykrością 
stwierdza, że takie wysypiska się znajdują najczęściej przy przydrożnych 

rowach oraz w pobliskich laskach. Najwięcej na odcinku Domaniewice – 

Łęgonice. W związku z tym Komisja wnioskuje o zlikwidowanie dzikich 

wysypisk śmieci w rowach przydrożnych i lasach. 

Komisja sugeruje aby radni i sołtysi organizowali w swoich miejscach 

zamieszkania wspólne sprzątanie i tym samym uczyli innych dbania o czystość i 
porządek w swoich miejscowościach. Komisja wnioskuje o założenie wyższych 

siatek przy ogrodzeniu wysypiska. Przybyły na Komisję Kierownik Zakładu 

Usług Komunalnych p. Zdzisław Misztal został poproszony o przedstawienie 

harmonogramu odbioru śmieci z poszczególnych wiosek oraz został poproszony 

o odpowiedź dlaczego śmieci z wiosek są zabierane raz w miesiącu. Pan Misztal 

przedstawił harmonogram odbioru śmieci który stanowi załącznik do protokołu 

Komisji oraz odpowiadając na pytanie dotyczące częstotliwości odbioru śmieci 

z wiosek odpowiedział, że jest to podyktowane ceną. W mieście mieszkańcy 

płacą większą stawkę za śmieci. Komisja postawiła wniosek ustawienie na 

wsiach pojemników na odpady segregowane, chociażby po to aby uświadomić 
mieszkańcom, że trzeba śmieci segregować.  
Członkowie Komisji zapoznali się z pismem Dyrektora Publicznego Gimnazjum 

w sprawie zwiększenia środków na remont kuchni oraz z załączoną decyzją 
Sanepidu . Komisja zredagowała w w/w sprawie pismo które zostało przesłane 

do Dyrektora Publicznego Gimnazjum. Pisma stanowią załącznik do protokołu 

Komisji. Członkowie Komisji zapoznali się również z pismem p. Zofii 

Dziurowicz w sprawie zlikwidowania znaku drogowego B – 36 umieszczonego 

przy ul. Tomaszowskiej 42 wzdłuż bloku 26 oraz z uzasadnieniem powyższego.  

Komisja wystąpiła z wnioskiem do Burmistrza Miasta i Gminy o zlikwidowanie 

tegoż znaku.  

 

PKT 5 
Burmistrz Miasta i Gminy p. Barbara Gąsiorowska przedstawiła sprawozdanie 

za okres międzysesyjny tj od 25 stycznia 2008 roku do 29 lutego 2008 roku: 

1. W dniu 26 stycznia 2008r. podpisano umowę z P.H.U.”DAW-TRANS” 

Kostomłoty I 270, 26-085 Miedziana Góra na zakup, dostawę i 

rozładunek na drogach i ulicach na terenie gminy kruszywa budowlanego. 

 Kruszywo o granulacji 0 – 31,5 mm w cenie 55,68zł brutto za tonę. 



 Kruszywo o granulacji 31,5 mm – 63 mm w cenie 56,12 zł brutto za 1 

tonę. Oferta najdroższa: 69,54 zł/m
2 
i 78,08 zł/m

2
. 

2. Dnia 28 stycznia 2008r. został wysłany do Ministerstwa Kultury i 

Dziedzictwa Narodowego Departament Szkolnictwa Artystycznego w 

Warszawie wniosek o dofinansowanie projektu pod nazwą 
„Przygotowanie dokumentacji projektowej Regionalnego Ośrodka 

Kultury w Nowym Mieście nad Pilicą”. 

3. Dnia 29 stycznia 2008r. został złożony wniosek o pomoc finansową w 

ramach Samorządowego Instrumentu Wsparcia Rozwoju Mazowsza 

komponent E dotyczący budowy sieci wodociągowej we wsi Wierzchy i 

Sańbórz. 

4. W związku z wniesionymi przez projektanta uwagami dotyczącymi 

realizacji I etapu przebudowy i rozbudowy oczyszczalni ścieków zlecono 

wykonanie „Oceny pracy komunalnej oczyszczalni ścieków w aspekcie 

technologicznym i technicznym w odniesieniu do zmian poczynionych 

przez wykonawcę w trakcie procesu inwestycyjnego”. Podpisana została 

umowa. Termin wykonania do 17 marca 2008r. Cena 6.000,00zł brutto. 

 

W tym samym dniu Burmistrz Miasta i Gminy uczestniczyła w uruchomieniu 

kolektorów słonecznych w szpitalu w Nowym Mieście nad Pilicą. Montaż 
kolektorów pozwoli na znaczące oszczędności w zakresie podgrzewania 

wody. Zadanie zostało dofinansowane przez Wojewódzki Fundusz Ochrony 

Środowiska i Gospodarki Wodnej. 

5. W dniu 22 lutego 2008r. został odebrany autobus – Furgon marki 

Mercedes do dowozu uczniów do szkół. Zakup samochodu został 

dofinansowany przez PRFON. 

6. W dniu 25 lutego 2008r. Regionalna Izba Obrachunkowa w Warszawie 

Zespół w Radomiu rozpoczęła kontrolę w Urzędzie Miasta i Gminy. 

7. W dniach 25 i 26 lutego 2008r. odbył się pobór rocznika 1989r. z terenu 

naszej gminy. Na komisję lekarską stawiło się 70 poborowych. 

8. W dniu dzisiejszym zostanie podpisana umowa na remont cząstkowy ulic 

o nawierzchni bitumicznej masą na gorąco z Przedsiębiorstwem 

Produkcyjno Usługowo – Handlowym INTERBUD Spółka z o.o., ul. 

Limanowskiego 154, 26-600 Radom w cenie 79,30 zł brutto za 1m
2 

. 

Oferta droższa – 96,38 zł/m
2 
. 

9. Burmistrz poinformowała o złożeniu wniosków w sprawie 

dofinansowania OSP w sprzęt potrzebny do prawidłowej pracy. 

10. Burmistrz poinformowała o poczynionych pracach remontowych drogi 

728 będzie od ulicy Szkolnej do ul. Warszawskiej do wysokości LEO pas 

zieleni. Wszystkie projekty wyłożone są do wglądu w Biurze przy ul. 

Targowej i prosi aby mieszkańcy sprawdzali czy mają wjazdy i czy nie 

będę mieli utrudnień z dojazdem na swoje posesje. 



11. Poinformowała że poczyniła starania o zamontowanie kamer na drodze w 

Żdżarkach i Rososze może w ten sposób zmusi się kierowców do 

zachowania odpowiedniej prędkości.  

12. Poinformowała o piśmie które wpłynęło od Ministerstwa Kultury i 

Dziedzictwa Narodowego w którym proszono o podanie stawek podatku 

chodzi o teren lotniska która potrzebna jest do symulacji kosztów 

powstania miasteczka. Trzeba mieć nadzieję że może nie jest jeszcze 

wszystko stracone. Zainteresowanie jest ze strony PISF. 

 

 
 

PKT 6 
Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Kacprzyk poinformował, że w 

dniu 28 stycznia 2008 roku wraz z przedstawicielami Mazowieckiego Zarządu 

Dróg Wojewódzkich w kwestii obwodnicy i wszystko na to wskazuje że taka 

obwodnica za murem klasztornym powstanie. Jeżeli chodzi o pozyskanie 

gruntów pod budowę dróg to trzeba uregulować sprawę. Poinformował o 

spotkaniu organizacyjnym w sprawie „Honorackich Dni Młodzieży”. W dniu 1 

lutego 2008 roku brał udział w spotkaniu o którym już wspomniała p. Burmistrz 

Barbara Gąsiorowska na którym miała być Pani Minister Ewa Kopacz, niestety 

pilne obowiązki wezwały ją w drugi koniec Polski ale był na tym spotkaniu 

Starosta Grójecki Janusz Różycki, Senator RP p. Stanisław Karczewski jak 

również poseł ziemi radomskiej p. Witkowski. Następnie uczestniczył w 

uroczystości odbioru kolektorów słonecznych. Uczestniczył w dwóch 

zebraniach sprawozdawczo – wyborczych w OSP z terenu naszej gminy. 

Poinformował o piśmie mieszkańców osiedla Sady które odczytał. Pismo 

dotyczyło fatalnego stanu dróg na tymże osiedlu. Przewodniczący skierował 

również takie samo pismo do radnych którzy zostali wymienieni jako 

zainteresowani. Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że mieszkańcy 

mają pojawić się na sesji aby przedłożyć swoje postulaty. Przewodniczący Rady 

stwierdził, że w momencie kiedy będzie budowana obwodnica to zostaną 
zrobione odwodnienia i wtedy można będzie do głównej ulicy doprowadzić 
boczne drogi. Dlatego też zasadnym jest aby najpierw wybudować obwodnicę a 

później drogi osiedlowe. Na dzień dzisiejszy będzie zamontowywane tam 

oświetlenie oraz dostarczony będzie grys. 

 

PKT 7 
W związku z tym, że wiele kontrowersji budzi odbiór śmieci i stawki za wywóz 

to poprosił Kierownika ZUK p. Misztala aby przedstawił harmonogram wywozu 

śmieci oraz poinformował o segregacji i o cenach za wywóz odpadów. 

Kierownik p. Misztal poinformował, że każdy mieszkaniec dostaje worki na 

segregację odpadów. Śmieci z terenu wsi wywożone są raz w miesiącu dlatego, 

że koszty wywozu z terenu wsi przewyższają zysk. Jeżeli chodzi o ceny za 



wywóz odpadów to kształtują się następująco segregowane odpady na wsi 2,30 

zł , 6,90 zł nie segregowane, Nowe Miasto domki segregowane 3,30 zł nie 

segregowane 6,90 zł, osiedle Ogrodowa 5,60 zł. Radny p. Mirosław Binkiewicz 

zapytał dlaczego mieszkańcy miasta mają sami chodzić po worki czy nie można 

by było przy zabieraniu dawać worki. Radny p. Lech Staniszewski postawił 

wniosek o postawienie pojemników na segregację odpadów na wsiach. W 

burzliwej dyskusji sołtysi stwierdzili, że nie chcą pojemników dlatego, że domy 

są porozrzucane i nikomu nie będzie się chciało iść i wyrzucić plastik a tak to 

każdy ma worki i sam sobie segreguje. Pan Dziedzić postawił pytanie dlaczego 

nie ma odpowiedniej ilości pojemników na segregację odpadów. Pan Misztal 

stwierdził, że takie pojemniki stoją i jest w tej chwili 6 pojemników na 

segregację odpadów. Przypomniał że obowiązkiem Zarządcy domu jest 

zaopatrzenie w pojemniki na odpady a nie ZUK. Pan Dziedzic stwierdził, że 

szkoda że nie przyniósł zdjęć jak wyglądają śmieci. Przewodniczący rady 

stwierdził, że nie trzeba robić zdjęć już leżącym śmieciom tylko tym którzy je 

wyrzucają. Musimy sami nauczyć się kultury i nie wyrzucajmy śmieci tam gdzie 

ich wyrzucać nie powinniśmy. Z całą stanowczością stwierdza że w tej chwili 

właśnie na wsi ludzie bardziej segregują odpady niż w mieście. Najpierw 

nauczmy siebie swoje rodziny a później wymagajmy od innych. Cena na osiedlu 

Wojskowym jest faktycznie wysoka ale na ostatnim spotkaniu było 

powiedziane, że Kierownictwo ZUK chętnie się spotka z mieszkańcami i cenę 
zawsze można negocjować. Radny p. Jan Szopa zaapelował, żeby zacząć 
likwidować dzikie wysypiska bo jest ich naprawdę dużo. 

Przewodniczący Rady ogłosił 20 minutową przerwę w obradach Rady. 

 

PKT 8a 
Po przerwie Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Kacprzyk wznowił 

obrady sesji odczytując projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta i 

gminy na 2008 rok. Poprosił o zreferowanie projektu uchwały Skarbnika Miasta 

i Gminy p. Ewę Bator, która poinformowała że zmiany powstały na skutek 

zmniejszenia subwencji oświatowej o kwotę 102 762 zł. Dochody po zmianach 

wynoszą 14 307 362 zł a wydatki po zmianach wynoszą 17 071 771 gdzie 

zostały zwiększone o kwotę 6000 zł dla osoby która zajmie się sprawdzeniem 

prawidłowości wykonania zadania inwestycyjnego chodzi o przebudowę 
oczyszczalni ścieków. Pytań nie stwierdzono, przystąpiono do głosowania nad 

w/w projektem uchwały. W głosowaniu za 14 na stan obecnych 14 radnych 

uchwalono uchwałę Nr XX/129/2008 Rady Miejskiej w przedmiotowej sprawie. 

Uchwała stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 

 

PKT 8b 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą odczytał projekt 

uchwały w sprawie współdziałania z Powiatem Grójeckim przy wspólnej 

realizacji zadań z zakresu utrzymania dróg powiatowych. Pytań nie stwierdzono, 



przystąpiono do głosowania nad w/w projektem uchwały. W głosowaniu za – 14 

na stan obecnych 14 radnych uchwalono uchwałę Nr XX/130/2008 w 

przedmiotowej sprawie. Uchwała stanowi załącznik nr 4 do niniejszego 

protokołu. 

 

PKT 8c 
Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał projekt uchwały w sprawie 

regulaminu udzielania pomocy materialnej o charakterze socjalnym. Pytań nie 

stwierdzono, przystąpiono do głosowania nad w/w projektem uchwały. W 

głosowaniu za – 14 na stan obecnych 14 radnych uchwalono uchwałę Nr 

XX/131/2008 w przedmiotowej sprawie. Uchwała stanowi załącznik nr 5 do 

niniejszego protokołu. 

 

PKT 8d 
Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Kacprzyk odczytał projekt 

uchwały w sprawie współdziałania z Gminą Regnów przy wspólnej realizacji 

zadań z zakresu budowy wodociągu. Pytań nie stwierdzono przystąpiono do 

głosowania nad w/w projektem uchwały. W głosowaniu za 14 na stan obecnych 

14 radnych uchwalono uchwałę Nr XX/132/2008 w przedmiotowej sprawie. 

Uchwała stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. 

 

PKT 8e 
Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Kacprzyk odczytał projekt 

uchwały w sprawie współdziałania z Gminą Cielądz przy wspólnej realizacji 

zadań z zakresu budowy wodociągu. Pytań nie stwierdzono, przystąpiono do 

głosowania nad w/w projektem uchwały. W głosowaniu za 14 na stan obecnych 

14 radnych uchwalono uchwałę Nr XX/133/2008 w przedmiotowej sprawie. 

Uchwała stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu. 

 

PKT 8f 
Przewodniczący rady Miejskiej odczytał projekt uchwały w sprawie przyjęcia 

zasad gospodarowania zasobem nieruchomości gminnych. Poinformował, że 

zmieniła się podstawa prawna i dlatego też trzeba było nanieść poprawki oraz w 

tej uchwale uwzględniona jest bonifikata w wysokości 95% na sprzedaż lokali 

przy ul. Ogrodowej 1 – 8, ul. Bielińskiego 28, ul. Tomaszowskiej 51. Pytań nie 

stwierdzono przystąpiono do głosowania nad w/w projektem uchwały. W 

głosowaniu za – 14 na stan obecnych 14 radnych uchwalono uchwałę Nr 

XX/134/2008 w przedmiotowej sprawie. Uchwała stanowi załącznik nr 8 do 

niniejszego protokołu. 

 

 
 



PKT 9 
Przewodniczący Komisji Oświatowo – Społecznej p. Lech Staniszewski 

poruszył sprawę stanu naszych dróg tj. jest sporo oszczędności bo zima lekka 

była więc są środki proponuje aby przekazać te środki na remont dróg zła droga 

na Waliskę, droga w Prosnej , droga do Osiczyny, droga w Gostomi, która 

powoli się rozjeżdża i trzeba coś z tym zrobić .Pan Fiks Krzysztof poprosił o 

głos stwierdzając, że został wywołany do odpowiedzi. Stwierdził , ze jeżeli 

chodzi o drogi powiatowe to Powiat też to widzi i w dniu poprzedzającym dzień 
sesji jeździł razem z Komisją ze Starostwa i drogi powiatowe będą robione w 

pierwszej kolejności Gmina Nowe Miasto. 

 

PKT 10 
Przewodniczący Osiedla Nr 3 p. Zbigniew Loba zasygnalizował sprawę 
bezpańskich psów które biegają po osiedlu. Burmistrz powiedziała, że właśnie 

jest akcja wyłapywania psów i prosi o zgłaszanie problemu do p. Kieszek.  

 

Radna p. Teresa Dudek poprosiła aby zorganizować jeden dzień na sprzątanie 

dzikich wysypisk, bo porobiło się trochę tego i należałoby się tym zająć. 
Burmistrz Miasta i Gminy zaproponowała, aby sołtysi i radni zgłaszali w 

których miejscach znajdują się i będzie sprzątanie świata więc można w tym 

czasie to posprzątać. 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił o zabranie głosu przybyłych na  sesję 
mieszkańców osiedla Sady . Głos zabrał przedstawiciel tegoż osiedla p. 

Karbowiak prosząc o zrobienie drogi na tymże osiedlu i założenie oświetlenia 

ulicznego. Wypowiedź swoją uzasadnił tym, że od momentu zakupu działek na 

tymże osiedlu nic się nie dzieje. Mieszkańcy kiedy pada deszcz lub po topnieniu 

śniegu topią się w błocie. Ciężko jest dojechać z opałem a także wyjechać do 

pracy swoim samochodem. Dzieci idąc do szkoły muszą mieć obuwie na zmianę 
bo jest takie błoto, że nie można przejść. Następna sprawa to brak oświetlenia, 

kiedy zapada zmrok strach jest chodzić po osiedlu. Nie wymagają od razu 

asfaltu ale proszą o wysypanie gryzu i równiarkę. Ostatnim razem kiedy był 

wysypany grys to był taki że się rozpuścił podczas opadów deszczu. Proszą 
jeszcze raz o zrozumienie i pomoc w powyższej sprawie.  

Przewodniczący rady poinformował zebranych o tym, że wcześniej odczytał 

pismo mieszkańców i na pewno nie ma nikogo na sali kto nie chciał by im 

pomóc. Są przeznaczone w budżecie środki na wykonanie oświetlenia na tymże 

osiedlu i może najpierw powinno się było zapoznać z budżetem czy zapytać p. 

Burmistrz o możliwe rozwiązania i wtedy nie byłoby takich emocji.  

Burmistrz Miasta i Gminy p. Barbara Gąsiorowska stwierdziła, że demonstracja 

nie jest potrzebna bo ona wie jak wyglądają drogi na tamtym osiedlu i wie że 

jest to bardzo uciążliwe dla mieszkańców. Na dzień dzisiejszy nie można tam 

zrobić drogi z prawdziwego zdarzenia z tego powodu że nie ma tam 



odwodnienia. Jeżeli chodzi o wysypywanie gryzu to prosi aby mieszkańcy 

zorganizowali sobie grupę roboczą która wskazałaby gdzie ten grys wysypać tak 

jak to robią sołtysi i radni na wsiach. Była już sytuacja taka że pojechali z 

gryzem i nie wiedzieli gdzie rozsypać bo nie było nikogo kto takie miejsce by 

wskazał. Prosi o wybranie spośród mieszkańców przedstawicieli i prosi aby 

przyjść do niej i przedłożyć swoje żądania. Na pewno nie odmówi współpracy 

ale prosi też żeby nie zachowywać się agresywnie dlatego że w tej chwili to tak 

to wygląda. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej z powodu wyczerpania porządku obrad 

zamknął obrady sesji. 

 

Protokołowała        Przewodniczył 

 

Iwona Lepa 


